
Bestyrelsesmøde onsdag den 12. oktober 2005 – Nyråd Kro 
 

 

Tilstede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Axel Jensen og Anders 

Lassen.  

 

Afbud fra Kim Jensen 

 

Dagsorden: 
  

Stillingtagen til kommunens forslag af Sikavænget m.v.: 

Generelt skal vi drøfte fordele og ulemper ved den kommunale overtagelse af 

Sikavænget – herunder drift og vedligeholdelse. 

Hvad med f.eks. torveområdet?  

Skal vi have et møde med kommunen? 

Ekstraordinærgeneralforsamling, hvis vi anbefaler en overdragelse? 

Opretning af fortovskanter og flisebelægning. 
 

Der vil blive udarbejdet et papir med vores krav inden kommunen skal have mulighed 

for at overtage vejen. 

Her vil der også indgå kravet om en færdiggørelse af vores område, opretning af 

fortovskanter og flisebelægning. 

Søren-Ole og Axel deltager i et møde med kommunen. 

 

Inden der bliver taget endelig stilling til kommunens tilbud vil det blive forelagt 

medlemmerne af grundejerforeningen ved vores ordinære generalforsamling.  

Hvis ikke kommunen kan vente med svar vil vi indkalde til en ekstraordinær 

generalforsamling. 
  

Status på vedligeholdelsen via ekstern ’’entreprenør’’ 
  

Der er tilfredshed med vores aftale ang. vedligeholdelsen af vores område. 

 

 

Vinterforanstaltninger – hvordan gør vi det? 
 

Ang. snerydning skal vi have dem til at rydde stien fra Rådyrvænget og ned til 

Hovedgaden – Stien fra Sikavænget og ned til Hovedgaden og stien der forbinder 

Dyrehaven mod Hovedgaden. 

Grethe kontakter vores ’’entreprenør’’ angående en pris på denne ydelse. 

 

  

Sekretær 

    Anders Lassen 


